
Referat af CP-Hernings generalforsamling 25. marts 2022

Deltagere:
Niels Ernholt, Christoffer Poulsen, John Munk, Heidi Svale Jonsson, Bodil Malthe, Kenneth
Nyboe og Jannie Nielsen.

1. Valg af dirigent og referent
Forslag til dirigent: Jannie fra landsforeningens sekretariat.
Janni blev valgt til dirigent. Bodil blev valgt til referent.

2. Årsberetning
Heidi leverede som formand årsberetningen. Generalforsamlingen klappede.

3. Fremlæggelse af revideret regnskab
John fremlagde som kasserer regnskabet. Efter en enkelt rettelse blev regnskabet endelig
godkendt.

4. Fastsættelse af kontingent
Det blev vedtaget, at kontingentet for pirater fortsat skal være 500 kr pr. halvår.

5. Fremlæggelse af bestyrelsens godkendte budget for indeværende år
John fremlagde budtetteter for 2022. Der er ikke sat et beløb af til First Lego League, men
bestyrelsen vurderer, at der vil være råd til at deltage, hvis man bruger af foreningens likvide
midler.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter
John Munk -  modtager genvalg til bestyrelsen
Bodil Malthe - modtager ikke genvalg til bestyrelsen
Henrik Wahlberg - modtager genvalg som suppleant
Kenneth  Nyboe - modtager genvalg som suppleant
Der meldte sig ikke flere kandidater.
John Munk blev genvalgt til bestyrelsen.
Henrik Wahlberg og Kenneth Nyboe blev genvalgt som suppleanter.
Bestyrelsen har dermed et medlem mindre end før. Ifølge vedtægterne skal bestyrelsen
bestå af 3-7 medlemmer. Generalforsamlingen giver bestyrelsen ret til at supplere sig selv i
perioden frem til næste generalforsamling.
Bestyrelsen er klar til at påtage sig bestyrelsesarbejdet, selv om der nu er færre
bestyrelsesmedlemmer, men den vil arbejde på at få flere medlemmer.

7. Valg af revisor og revisorsuppleant
Niels Ernholt blev genvalgt til revisor.
Jannic Mikkelsen blev genvalgt til revisorsuppleant

8. Indkomne forslag (se deadline under dagsordenen)
Der var ikke indkommet forslag.



Generalforsamlingen drøftede indhold til de ti frivilligmøder, som CP-Herning på sidste
landsmøde har tilbudt at samarbejde med hovedforeningen om. Følgende emner blev :
foreslået:

● Online eller fysiske møder.  Regionale fysiske møder. Gerne en kombination.
● Unity
● First Lego League
● Minecraft Education
● Hvervning af frivillige til klubaftner og bestyrelser
● Møder målrettet bestyrelser
● Markedsføring og sociale medier

9. Eventuelt
Jannie fortalte om den støtte Coding Pirates Denmark har modtaget fra TrygFonden.
Midlerne fra fonden bruges bl.a. til, at sekretariatet kan arrangerer temadage på skoler med
Scratch og Piratskibet som indhold. Lærerne får et forberedende forløb inden temadagen.
Jannie spurgte om CP-Herning er interesseret i et samarbejde omkring en lokal skole i
området.
I den efterfølgende diskussionen blev det nævnt, at samarbejdet vil give øget synlighed til
CP-Herning. John oplyste, at Herning kommune planlægger en teknologicamp i efteråret.
Generalforsamlingen tilkendegav sin interesse. Der blev spurgt, om der vil kunne tilbydes
frikøb fra arbejde til deltagelse.
Bestyrelsen takkede derefter det afgående bestyrelsesmedlem Bodil. Bestyrelsen takkede
endvidere Jannie Nielsen for at være dirigent. Jannie takkede generalforsamlingen for god
ro og orden.

Bestyrelsens underskrifter


